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Sak 01/23 Godkjenning av Referat SU 22.november 2022
Referat godkjent

Sak 02/23 Godkjenning av møteinnkalling
Møteinnkalling godkjent

Sak 03/23 Innmeldt til møte 22. november: flyttet til 23. mars:
- Kostpenger og mattilbudet. Er det grunnlag for å senke prisen, om det ikke serveres varmt måltid?
Kostpenger: Pr idag: 320 kr pr mnd pr barn (100% plass) ca 14 kr pr dag.
Inntekt kostpenger Blakli barnehager: betalt av foreldre: 35 200 pr mnd ( mva trukket fra)
Utgifter matvarer til barna Blakli barnehager: ca 37 000 pr mnd. ( mva trukket fra)
Merforbruk på ca 2000 pr mnd. Det har vært en prisøkning - dette har innvirkning på regnskapet.

Vi har valgt å ikke ha varmmåltid fast en gang i uka pga av manglende kompetanse (ernæring og meny, stort
kvanta, internkontroll) i personalgruppene, manglende kjøkkenfasiliteter og et bevisst valg knyttet til bruk av
personalressurser. Har tidligere vært sak i SU der Su ønsker at personalet skal bruke mest mulig ressurser
sammen med barna. Vi serverer god og ernæringsrik mat. Frukt og grønt serveres til begge måltidene.
Smøremåltidet er et fullverdig måltid.

Refleksjoner i SU:
● Det er en viktig verdi: mat, måltid og matkultur, viktig med barns deltagelse i matlagingen -

pedagogisk innhold, hvordan har andre barnehager organisert matlaging - flere som har varmmat,
ikke bra med ultra prosessert mat, organiseringen av hvem som lager mat f.eks en ansatt pr hus.



● Det fungerer godt i dag, matvareprisene har gått opp 10 % og barnehageprisen har gått ned for alle,
skrur vi opp kostprisen med 5% - 10% vil det fremdeles være billigere for familiene, Det er ikke
bærekraftig at vi har et merforbruk.

● Måltid og mat er viktig for oss som barnehage, viktig med barns medvirkning på kjøkkenet, barn er
delaktig i matlaging og måltidssituasjonen, det er vanskeligere for barna å delta i varmmatlagingen,
barnehagene har dårlige kjøkkenfasiliteter. Deltagelse fra barna gjøres litt ulikt avh av alder på
barna.

● Barnehagen vil at pedagoger fokuserer på det pedagogiske arbeidet og er tilstede med barna mest
mulig, hadde vært fint å fått inn fagpersoner innenfor mat og ernæring som har ansvar for
matlagingen, internkontroll og innkjøp.

● Kostprisen har ikke vært endret på mange år. Slik det er nå får vi mindre mat for de kostpengene vi
har. Dette må vi følge med på.

● Manglende kompetanse til personalet i å lage varmmat i stort kvanta og vi har manglende
kjøkkenfasiliteter, også et spørsmål om hva pedagoger skal gjøre.

● På Nye Risvollan barnehage bygges storhusholdningskjøkken, og vi håper å få ansatt kokk. Dette er
ikke avklart.

Vedtak:
● Vi gjennomgår våre rutiner på enheten knyttet til hvordan vi reduserer matsvinn, gjennomføring av

selve måltidet og innkjøp.
● Det er ikke grunnlag for å senke kostpris om det ikke serveres varmmåltid.
● Vi skal følge med på kostpenger og utgifter denne våren. Tar en ny vurdering på en evt økning av

kostpengene fra august 2023.

Sak 04/23 Nye Risvollan barnehage

- Informasjon om prosessen i personal og barnegruppene

Veggene er nå tette på ny barnehage. Vi har startet prosessen i personalgruppa, hvilke tanker og ønsker de
har for høsten 2023/ våren 2024.

Barnegruppene: Flere barnegrupper har vært på besøk på nybarnehagen, og også vært på befaring inne.
Sommerfugl har også hentet materialer til bruk i barnehagen. Veldig positivt at barnegrupper kommer på
besøk. Spennende med byggeplass.

Pr idag så skal bhg stå ferdig i mars 2024. Innflytting vil mest sannsynlig skje gradvis. Endel av interiøret på
Risvollan skal gjenbrukes: det må i den sammenheng taes ut av barnehagen, pusses opp, og settes inn i ny
barnehage.

Ytterligere informasjon vil komme: til alle foreldre.

Annet:

Risvollan borettslag har et forslag til bruk av tomta den midlertidige barnehagen står på. Risvollan borettslag
skal fastsette et sted for oppbevaring av borettslagets kjøretøy. 4 forslag til områder brukt til dette. Ett av
forslagene er området der den midlertidige barnehagen står. Risvollan borettslag skal ha generalforsamling i
mai - dette er en sak der.

Tomta er regulert til grønt - viktig at bhg melder videre til Trondheim kommune. Su anbefaler foreldre i å



delta på generalforsamlingen og sier ifra om konsekvensen av å anlegge et område for store kjøretøy like
ved Sollia barnehage og i gangveien til barna som går til skolene og barnehagene.

Barnehagen er svært kritisk til forslaget til Risvollan borettslag til bruken av tomta og oppbevaring av
borettslagets kjøretøy. Vi har nå et trygt og godt område for barna, og vi ønsker at det skal opprettes også
etter at den midlertidige barnehagen er borte.

- Sak på foreldremøtet. Foreldre bør engasjere seg. I begge borettslag.
- Su sender et infobrev til foreldre.
- Barnehagen tar kontakt med Trondheim kommune.

Sak 05/23 Informasjonssaker:

- Foreldreundersøkelsen: Ble sendt ut november, med svarfrist i desember:

Avdelingene presenterer tiltak på avdelingene: Foreldreundersøkelsen er gjennomgått med barnehagelærer
på hver avdeling, og jobbet med tiltak. Pga forholdsvis lav svarprosent, og at ikke alle spørsmålene er
besvart, er tiltakene sett i sammenheng med andre innspill og planer: SU møter (tanker for foreldremøter,
samarbeid), Trondheimsløftet - sammen skaper vi Trondheim: Enhetsavtalen Trondheim kommune 2023-
2026: Hovedmål: Barn, unge og familier er medskapere i planlegging, utvikling, beslutning og evaluering av
praksis.

Sollia:

Totalt Sollia 51,8 % (29 av 56)

Småbarn Sollia 63,16 %( 12 av 19)

Storbarn Sollia 45,95 % (17 av 37)

Risvollan:

Totalt Risvollan 33,33 % (24 av 72)

Småbarn Risvollan 33,33 %( 8 av 25)

Storbarn Risvollan 33,33 % (16 av 48)

Tiltak:

Storbarn Risvollan: informasjon

Storbarn Sollia: informasjon og synliggjøring av hva og hvordan vi bruker utemiljøet

Småbarn Risvollan: informasjon, velkommen inn



- Arbeid med enhetsavtalen og årsplan v/ Bente:

Vi er i prosess med både struktur på årsplan og innhold.

Vi vil fra august 2023 ha denne strukturen på årsplanen:

● Årsplan del 1 som sier noe om våre verdier og pedagogiske grunnsyn, våre arbeidsmåter og innhold
i planen som rammeplanen setter føringer for. Denne planen har en varighet på flere år og vil
revideres etterhvert som barnehagen utvikles.

● Årsplan del 2 viser hva som er fokus for barnehageåret. Satsningsområder, utviklingsområder og
tiltak knyttet til enhetsavtalen. Årshjulet med aktiviteter og samarbeid med foreldre blir endel av
årsplan del 2.

● Årsplan del 1 og del 2 sees i sammenheng med hverandre.

Vi er i prosess med personalet fram tom planleggingsdagen i juni. Vi har en plan om ferdigstillelse del 1 og
del 2 i løpet av august. Neste SU - tema årsplan. Tanker fra Su tas med videre til personalet.

Sak 06/23 Eventuelt

● “Dato for utkledningsdag. Den er blitt lagt til vinterferieuka i år, noe som gjør at flere går glipp av
denne da det er stor sjanse for at mange er bortreist denne dagen”

Bakgrunn for utkledningsdag i uke 8. Aktiviteter som samefolkets uke og utkledningsdag ble fordelt på ulike
uker. Har erfart at det har vært litt hektisk når de kommer like etter hverandre. Står i årshjulet.
Utkledningsdagen er endret fra tidligere da vi hadde en karnevalsdag. Nå foregår det i prosess sammen med
barna og i de prosjekter de er med på i barnehagen, og så har vi en dag med markering. Utkledningen skjer
ofte hele uka og fortsetter også videre utover vinteren, etter at utkledningsdagen er over.
Vår erfaring tilsier at veldig få barn har fri hele vinterferieuka derfor ble onsdag i uke 8 valgt.

Endring fra 2024, årshjul: utkledningsdag lagt til uke 9

● Neste møte SU: 1. juni kl 17.00. Saker:
- feriestenging
- årsplan


